



## OSCHTSEE

**BALTIC SHEA**

Schluss mit dem Gedudel mit dem Pudel. Bonnie und Clyde haben endgültig genug vom Hof, sie flüchten und rasen in einem Pappkarton an die Ostsee. Dort fällt schwarzer Regen und es ist megavoll. Einfache Zeichnungen und pointierte Musik kommentieren den mit norddeutscher Gelassenheit erzählten Trip ans Meer.

*No more tootling with the poodle. Bonnie and Clyde have finally had enough of the farm, so they escape and rush to the Baltic Sea in a cardboard box. Black rain is falling there and it's mega-crowded. Northern German humor, simple drawings and pointed music comment on a trip to the sea.*

**Klaus Hoefs**, geb. 1961, studierte in Berlin Politikwissenschaft an der FU und Kunst an der UdK. Er ist Professor für Medieninformatik an der Hochschule Flensburg. Seine Animationsfilme sind international bei Festivals zu sehen.

*Klaus Hoefs (b. 1961) studied political science at Berlin's Free University, and art at the city's UdK. He is a professor of media informatics at Flensburg University of Applied Sciences, and his animated films can be seen at international festivals.*

Deutschland 2023, 5 Min., dt. OF, engl. UT

R: Klaus Hoefs  
K: Klaus Hoefs  
P: Klaus Hoefs